

Title (en)

Household washing machine equipped for drying.

Title (de)

Zum Trocknen eingerichtete Haushalt-Waschmaschine.

Title (fr)

Machine à laver domestique équipée pour sécher.

Publication

**EP 0499029 A1 19920819 (DE)**

Application

**EP 92100420 A 19920113**

Priority

DE 4104760 A 19910215

Abstract (en)

In a so-called washer-drier (1) with a self-contained process-air channel, to which a heating device (12), a blower (10) and a condenser portion (6) are connected, according to the invention there is connected between the condenser portion and the blower a secondary-air channel (24), the suction orifice of which is directed towards the upper inner space of the machine housing. The blow-off of the excess air occurring as a result of the secondary air is achieved by means of the washing-agent inflow channel (18), the upper end of which opens out at a location in the washing-agent feed device (15) which has free communication (20) with the atmosphere surrounding the machine. These measures reduce the temperature in the upper inner space of the machine, improve its efficiency and shorten the drying times. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einem sogenannten Wasch-Trockner (1) mit einem an sich geschlossenen Prozeßluftkanal, in den eine Heizeinrichtung (12), ein Gebläse (10) und ein Kondensatorabschnitt (6) geschaltet sind, ist gemäß der Erfindung zwischen dem Kondensatorabschnitt und dem Gebläse ein Nebenluftkanal (24) angeschlossen, dessen Saugöffnung zum oberen Innenraum des Maschinengehäuses hin gerichtet ist. Zum Abblasen des durch die Nebenluft entstehenden Luftüberschusses dient der Waschmittelzulaufkanal (18), dessen oberes Ende an einem Ort in der Waschmitteleinspülleinrichtung (15) mündet, der freie Verbindung (20) zur die Maschine umgebenden Atmosphäre hat. Diese Maßnahmen vermindern die Temperatur im oberen Innenraum der Maschine, verbessern ihren Wirkungsgrad und verkürzen die Trocknungszeiten. <IMAGE>

IPC 1-7

**D06F 25/00**

IPC 8 full level

**D06F 25/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**D06F 25/00** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [Y] DE 1585675 A1 19701203 - CONSTRUCTA WERKE GMBH
- [Y] DE 1585642 A1 19710401 - CONSTRUCTA WERKE GMBH
- [A] US 2957330 A 19601025 - CLINE KERMIT R
- [A] DE 8908154 U1 19890914

Cited by

EP1605091A1; US7302815B2; EP2149635A1; EP2843100A1; CN105492675A; AU2003202816B2; CN114753131A; EP1852534A1; EP2110473A3; CN114753129A; US5588313A; AT407264B; CN1067450C; KR100409241B1; WO03057968A1; WO2015028492A1; WO2018103963A1; WO2010012357A1; WO2010136301A1; EP2110473A2; DE102008019388A1

Designated contracting state (EPC)

AT DE ES FR GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0499029 A1 19920819**; DE 4104760 A1 19920820

DOCDB simple family (application)

**EP 92100420 A 19920113**; DE 4104760 A 19910215